

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB PHOENIX HOLDINGS Date: 25-11-2024 11:57:34 AM</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: فينيكس العربية القابضة التاريخ: AM 11:57:34 2024-11-25</p>
<p>The Extraordinary General Assembly Meeting of ARAB PHOENIX HOLDINGS was held on 11:00 On 25-11-2024 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 61.096%.</p>	<p>عقدت الهيئة العامة لشركة فينيكس العربية القابضة بتاريخ 2024-11-25 على 11:00 اجتماعا غير عادي وذلك في zoom وبنسبة حضور 61.096%.</p>
<p><b>Subject: Decreasing the company's Capital</b></p>	<p><b>الموضوع: تخفيض رأس المال</b></p>
<p>The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 86840292 to 42803502 through:</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 86840292 سهم/دينار إلى 42803502 سهم/دينار, وذلك عن طريق:</p>
<p><b>The Capital Decrease Method</b></p>	<p><b>طريقة تخفيض رأس المال</b></p>
<p>Amortization of the accumulated losses</p>	<p>إطفاء الخسائر المتراكمة</p>
<p>إطفاء الخسائر المتراكمة البالغة (44,036,790) أربعة وأربعون مليون وستة وثلاثون ألف وسبعمائة وتسعون دينار</p>	<p>إطفاء الخسائر المتراكمة البالغة (44,036,790) أربعة وأربعون مليون وستة وثلاثون ألف وسبعمائة وتسعون دينار</p>
<p>Other</p>	<p>أخرى</p>
<p>تفويض مجلس الادارة بتنفيذ مضمون القرار</p>	<p>تفويض مجلس الادارة بتنفيذ مضمون القرار</p>
<p><b>Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</b></p>	<p><b>الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</b></p>
<p>The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association</p>	<p>حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Alaa Saifi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Alaa Saifi</p>